
Sammanfattning av SM1 20/21 
Handlingarna 

Introduktion 
Inför varje sektionsmöte (SM) släpps handlingar som innefattar allt som kommer tas upp på mötet. De                
är en sammanställning av allt från verksamhetsberättelser, till motioner, till budgeten, till            
propositioner till äskningar med mycket mera. Därför brukar handlingarna bli på över hundra sidor              
(till SM1 20/21 är det på hela 165 sidor), vilket gör att sektionsmedlemmar strunta i att läsa dem innan                   
mötet. Det blir problematiskt eftersom det då inte riktigt går att diskutera saker.  
 
Därför har styrelse- tillsammans med talmanspresidiet 20/21 kommit fram till att prova med att ha en                
sammanfattning inför varje sektionsmöte och så om det blir någon skillnad. Nedanför är alltså en               
sammanställning på de 165 sidorna ordförande 20/21 har gått igenom för att presentera till er, enjoy! 

Syfte 
Med den här sammanställning så ges ett minsta underlag för främst motioner och propositioner. Det               
här är inte de kompletta handlingarna, utan ett komplement och försök från ordförande och vice               
ordförande 20/21 att bidra till sektionsmedlemmar som är mer förberedda till varje sektionsmöte. 

Verksamhetsberättelser 
Verksamhetsberättelser skrivs av organansvariga som är en sammanfattning av deras verksamhet. Det            
ger sektionen insikt i allt det organen gjorde under föregående verksamhetsår, och vad dem tar med                
sig.  
 
Det kändes orättvist att sammanfatta verksamhetsberättelsena då de är skrivna av olika människor och              
på olika sätt. Därför rekommenderas det att läsa varje verksamhetsberättelse, eller att läsa de              
verksamhetsberättelserna som intresserar läsaren. 

Motion Regulation of board meetings 
Det här är andra läsningen av motionen “Regulation of board meetings”, vilket innebär att den här                
motionen har godkänts på föregående sektionsmöte men då den syftar på att ändra i sektionens stadgar                
behöver den godkännas på två följande sektionsmöten. 
 
Motionen vill skriva in regleringen av styrelsens möten ($$m) i stadgarna. Det innebär bland annat               
följande: 

● Kallelsen till $$m ska anslås 7 dagar innan mötet 
● Föredragningslistan ska anslås 3 dagar innan mötet 
● Alla i styrelsen har närvaro-, yttrande-, förslags- och rösträtt 
● Sektionens revisorer har närvaro-, yttrande och förslagsrätt 
● Föredragande, kandiderade samt sektionens medlemmar har närvaro- och yttranderätt 



● Protokoll ska anslås 10 dagar efter mötet 
 
För frågor ställ dem till Adrian Södergren, motionären, eller till Simon Kolmodin Dahlberg,             
styrelseledamot 19/20 som skrev motionssvaret. 

Styrelsen 2020/2021 verksamhetsplan 
Varje år skriver styrelsen en verksamhetsplan för att berätta för resten av sektionen vad de har tänkt                 
arbeta med under året. Det är något som styrelsen tittar på och strävar efter att uppfylla, och leder hela                   
deras arbetet. Styrelsen ($$) ska i år arbeta utifrån 5 fokusområden. De fem fokusområdena är:  

● Följa Covid-19 pandemin och stötta sektionen i relaterade frågor 
● Hållbart sektionsengagemang  
● God kommunikation  
● Underlättning av den ekonomiska verksamheten  
● Göra Draget till en trevligare plats. 

Fokusområdena är bestämda utifrån tankar och mål som styrelsen vill arbeta med, som de anser               
kommer leda till en bättre sektion och sektionsengagemang. För varje fokusområdena har det satts              
upp mål som skall uppfyllas under året.  
 
Ordförande uppmanar alla till att läsa hela verksamhetsplanen då den påverkar hela sektionen och              
styrelsen arbeta under hela året. Det är bara det som står med i verksamhetsplanen som styrelsen                
faktiskt är tvungna att arbeta med, och därmed sektionens chans att säga vad de vill styrelse ska arbeta                  
med. 

Proposition Ändring av SOFT 
Den som är lokalansvariga är just nu ansvarig för två olika organ, SOFT och TUT, som båda är inte                   
uppfyller någon bra funktion i dess nuvarande form. Därför vill propositionen ändra bland annat: 
 

● Ta bort TUT 
● Slå ihop TUT och SOFTs interna budgetar 
● Ändra antalet ledamöter i SOFT till valfritt antal 
● Beskriva att SOFT har ansvar för uppsyn av Draget, se till att det finns förbrukningsvaror och                

kunna driva projekt som ökar trivseln i Draget 
 
För frågor ställ dem till Martin Wood. 

Proposition Revidering av Policy för val 
Policy för val är ett styrdokument som gör att valprocesser på sektionen sker enhetligt och rättvist.                
Överlag är policyn väldigt bra men just nu ska val lysas sex veckor innan aktuellt sektionsmöte vilket                 
anses vara orimligt. Därför vill propositionen ändra till: 
 

● Organansvariga ska i god tid innan aktuellt sektionsmöte lysa val de val som förrättas enligt               
Kemisektionens reglemente 

● Det ska dock alltid vara möjligt att söka lysta val i minst en vecka 
 



För frågor ställ dem till Ellen Engquist. 

Budgeten 
Till SM4 lägger sittande vice ordförande i samråd med de andra ekonomiska ansvariga på sektionen               
en budget för kommande läsår. Den budgeten revideras och skickas in till SM1 för de påbörjade                
läsåret. En sammanfattning av de budgetrevideringar som har skett är att sektionen beräknas gå 55               
000 kronor minus för läsåret 2020/2021. En stor revideringsdel är de interna budgetarna för varje               
organ då pubverksamheten för läsåret beräknas vara mycket mindre än vad man innan trodde.  
 
För att få en rimlig insikt i budgeten rekommenderas läsaren att gå igenom hela budgeten då det inte                  
går att sammanfatta den i en rättvis form. För frågor ställ dem till Lou Hellquist. 

Valhandlingar 
Valhandlingar skickas in till varje sektionsmöte för att sektionen ska få insikt i varje organs               
valprocess. Valhandlingarna ska berätta hur, när och var valen lystes, men också hur eller varför               
personer blev invalda eller inte. För att få insikt i de olika valprocesserna rekommenderas läsaren att                
läsa de valhandlingar som intresserar hen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Må väl, 
Ellen Engquist 
Ordförande 20/21 


